

Date: 10th November 2025

التاريخ: 10 نوفمبر 2025

Boursa Kuwait Company

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين

Subject: Material Disclosure regarding the Board of Directors Meeting Invitation of National Petroleum Services Co. (K.S.C) Public.

الموضوع: افصاح جوهري بشأن دعوة اجتماع مجلس ادارة الشركة الوطنية للخدمات البترولية (ش.م.ك) عامة.

Concerning the above subject, and under the provisions of Chapter Four of Module Ten (Disclosure and Transparency) of the Executive Bylaws of Law No. 7 of 2010 and its amendments issued by the Capital Markets Authority.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لقانون رقم 7 لسنة 2010 وتعديلاته الصادرة عن هيئة أسواق المال.

Attached is the material information disclosure form.

مرفق لكم نموذج الإفصاح عن معلومة جوهريّة.

Sincerely,,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،

Muhaiman Ali Al-Behbehani
Vice Chairman and CEO

مهيمن علي البهبهاني
نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي



نموذج الإفصاح عن معلومة جوهريّة
Disclosure Form of Material Information

2025/11/10

التاريخ
Date

National Petroleum Services Co.
(K.S.C) Public

الشركة الوطنية للخدمات البترولية (ش.م.ك)
عامة

اسم الشركة المدرجة
Name of The Listed
Company

We would like to inform you that the Board of Directors of the National Petroleum Services Co. (K.S.C) Public, will convene its meeting on Thursday 13 November 2025, at 01:30 PM after the market closes, to discuss and approve the following items:

1- Discussing and approving the interim financial statements for the period ended on 30 September 2025.

2- Any new items.

نحيطكم علماً بأن مجلس إدارة الشركة الوطنية للخدمات البترولية (ش.م.ك) عامة، سوف يعقد اجتماعه يوم الخميس الموافق 13 نوفمبر 2025، وذلك في تمام الساعة 01:30 ظهراً بعد غلق السوق، وذلك لمناقشة واعتماد البنود التالية:

1- مناقشة واعتماد البيانات المالية المرحلية عن الفترة المنتهية في 30 سبتمبر 2025.

2- ما يستجد من أعمال.

المعلومة الجوهريّة
Material Information

None

لا يوجد

أثر المعلومة الجوهريّة على المركز المالي للشركة
Impact of the material information on the company's financial position

Muhaiman Ali Al-Behbehani
Vice Chairman and CEO

مهيمن علي البهبهاني
نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي

